
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Interpellation om medborgarlöfte för 

Gottsunda-Valsätra 
 
 
För snart två år sedan skrev kommunen under ett nytt medborgarlöfte för stadsdelarna Gottsunda/Valsätra.   
 
Syftet med detta löfte var bland annat att intensifiera samarbetet mellan kommunen och polismyndigheten för att 
förbättra det brottsförebyggande arbetet.  
 
Nyligen kunde vi läsa i UNT om en grov misshandel som ägt rum på Gottsunda centrum samt flera andra 
våldsbrott, incidenter och rån har rapporterats från stadsdelen det senaste halvåret.  
 
 
 
 
 
 
Mot denna bakgrund vill undertecknad fråga kommunstyrelsens ordförande: 
  

• På vilket sätt har medborgarlöftet ökat tryggheten i stadsdelen Gottsunda/Valsätra? 
 

• Har kommunen misslyckats med sitt arbete med att få bort Gottsunda/Valsätra från polisens lista över 
särskilt utsatta områden?  

 

• Kommer kommunen inkomma med ett nytt medborgarlöfte för stadsdelen Gottsunda/Valsätra? 
 
 
 
Uppsala den 4 februari 2021 
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Ledamot (SD)  

        


